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Protokół Nr VIII/2019 
z obrad nadzwyczajnej sesji Rady Miejskiej Sędziszów 

z dnia 12 kwietnia 2019 roku 
 

Otwarcia obrad sesji dokonał Przewodniczący Rady Miejskiej Adam Mysiara. 

Przewodniczący powitał wszystkich zebranych na obradach. 

Na podstawie listy obecności stwierdził, że w sesji uczestniczy 13 radnych, sesja jest władna 

do podejmowania prawomocnych uchwał. 

Na sekretarza obrad zaproponował radnego Andrzeja Stępień – radny wyraził zgodę. 

Głosowanie 

12 głosów – za 

1 głos – wstrzymał się 

Odczytał proponowany porządek obrad: 

1.     Otwarcie sesji, stwierdzenie quorum. 
2.     Powołanie sekretarza obrad. 
3.     Uchwała w sprawie zmian w WPF na lata 2019 – 2030. 
4.     Uchwała w sprawie zmian w budżecie gminy na 2019 rok. 
5.     Zamknięcie obrad. 

Głosowanie 

13 głosów – za 

Ad 3. 

Pani Skarbnik 

Poprosiła p. Burmistrza o zapoznanie Radych z podstawowym powodem zwołania sesji 
nadzwyczajnej – chodzi o żłobek – który znał więcej szczegółów. 

Pan Burmistrz 

- Panie Przewodniczący, Wysoka Rado, Szanowni Państwo. Tak jak były już przedstawiane 
informacje w naszym planie działań przyjęliśmy wolę wybudowania w gminie Sędziszów 
żłobka. Ja tylko przypomnę, że było to poprzedzone ankietowaniem wśród mieszkańców. 
Także zebraliśmy pełne informacje jakby o woli i chęci korzystania w przyszłości  
z wybudowanego żłobka. Było wiele potwierdzeń i woli, aby taki żłobek w naszej gminie 
mógł funkcjonować. Różne miejsca były rozpatrywane i taka ostateczna decyzja była podjęta, 
aby ten żłobek rozbudować, znaczy wybudować przy naszym przedszkolu samorządowym. 
To dwie placówki jedna przy drugiej. Myślę, że to by było bardzo takie praktyczne 
rozwiązanie. Wszelkie te procedury projektowe, pozwolenia na budowę, zostały zakończone. 
I tak, ogłoszony pierwszy przetarg, tak jak już też informowałem. Kwoty, które były 
zaproponowane, były kwotami znacząco przekraczającymi środki, które mieliśmy  
w naszym budżecie i no, które mogliśmy, myślę tak dla bezpieczeństwa budżetowego 
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przeznaczyć na to zadanie. Ten przetarg został unieważniony. Ogłosiliśmy drugi przetarg. 
Gdzie otwarliśmy oferty w poprzednim tygodniu i tak jak najtańsza oferta w tym pierwszym 
przetargu wynosiła 6.235.719 zł brutto. Oczywiście zmieniliśmy do drugiego przetargu. 
Zmieniliśmy częściowo specyfikację. Zmieniliśmy, ograniczyliśmy zakres do niezbędnego 
minimum wykonania, aby ten żłobek mógł zostać odebrany do użytkowania i mógł 
funkcjonować. Drugi przetarg najtańsza oferta wyniosła 4.345.000. Część pieniędzy mieliśmy 
już w budżecie ujęte, natomiast tak jak tutaj Wysoka Rada w tych propozycjach uchwały ma 
przedstawione brakuje, żeby ten projekt zamknąć 1.600.000. I chcę jeszcze też tutaj Wysoka 
Rado, Panie Przewodniczący przypomnieć, że na to zadanie mamy już jakby podpisane dwie 
umowy. Z Zarządem Województwa na dofinansowanie z Regionalnego Programu 
Operacyjnego na prowadzenie żłobka. I w ramach „cross financing’u” wykończenie. Tam jest 
kwota około 1.700.000. Wystąpiliśmy również z wnioskiem do programu rządowego 
„Maluch plus” i z tego programu uzyskaliśmy 960.000 zł. Także łącznie na jakby 
wybudowanie i prowadzenie przez 2 lata żłobka mamy prawie 2.700.000 środków 
pozyskanych. Także tutaj jest wniosek, ja to też te uwarunkowania przedstawiałem na komisji 
budżetowej, wcześniej i jest taki wniosek tutaj do Wysokiej Rady, aby tą kwotę zwiększyć, 
żebyśmy mogli w następnym tygodniu podpisać z wykonawcą umowę, bo musimy zdążyć do 
końca tego roku ten żłobek wybudować i oddać do użytkowania. Tyle. Jeśli będą jakieś 
pytania ja mogę wyjaśnić. 

Pan Przewodniczący 

- zapytał czy są pytania do Pana Burmistrza odnośnie tej uchwały – nie zgłoszono. 

Pani Skarbnik 

- przedstawiła projekt uchwały w sprawie WPF na lata 2019 – 2030. 

Głosowanie 

13 głosów – za     uchwała Nr VIII/66/2019 

Ad. 4 

Pani Skarbnik 

- wyjaśniła zmiany, które przedstawiono w uzasadnieniu uchwały oraz przedstawiła projekt 
uchwały w sprawie zmian w budżecie gminy na 2019 rok. 

Pan Przewodniczący 

- zapytał czy są pytania do uchwały w sprawie WPF na lata 2019 – 2030. 

Rady J. Strzelec 

- czy w tej umowie przetargowej jest zapisane, że będą jakieś aneksów do tego zadania?  

Pan Burmistrz 

- nie może być w umowie tzn. w specyfikacji, że mogą być aneksy. Czegoś takiego prawnie 
nie może być. I  nie przewidujemy czegoś takiego. Są sytuacje szczególne, których nie da się 
przewidzieć. Gdzie nie chciałbym, żeby takie rzeczy miały miejsce tutaj w naszym 
przypadku, bo to i tak są znaczące, jednak ceny wzrosły bardzo wszystkiego i tak to jest 
kwota taka, która dużo więcej niż w ogóle planowaliśmy na początku. Ja tego nie przewiduję. 
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Mówię. Chyba, że coś jest jakby poza naszą wiedzą, poza wiedzą tego który szacował i 
wyjdzie  
w trakcie, że coś niemożliwe do wykonania i tak dalej. Taka rzecz może się zdarzyć. 
Natomiast my na dzień dzisiejszy tego nie przewidujemy. 

Rady J. Strzelec 

- do jakiej ceny Panie Burmistrzu mogą być aneksy? 

Pan Burmistrz 

- ja na dzisiaj nie przewiduję, żeby cokolwiek miało więcej kosztować. Jeszcze jedno Wysoka 
Rado. Chciałbym tutaj Panie Przewodniczący, że ja mam głęboką nadzieję, że nie będzie 
odwołań od tego przetargu. Według naszego sprawdzenia tych dokumentów, które wpłynęły, 
te oferty są prawidłowe. Oczywiście wystąpiliśmy też o uzupełnienie tych dokumentów,  
te które prawo nakazuje, do tych które, do osób, firmy która wygrała. Ona te wszystkie 
dokumenty poskładała i mam nadzieję że tych odwołań, tych procedur odwoławczych  
nie będzie. Bo gdyby to nastąpiło, to chodzi o czas. Musimy to zadanie do końca roku 
wykonać.  

Rady P. Jaros 

- Panie Burmistrzu, coś wyjaśnijmy sobie od razu na starcie zanim ten żłobek zostanie 
wbudowany. Czy Pan gwarantuje od razu na starcie, że organem prowadzącym dla tej 
jednostki, nowo tworzonej jednostki budżetowej, bo tak mam to rozumieć, będzie Gmina 
Sędziszów?  
Czy Pan zamierza oddać to podmiotowi prywatnemu? 

Pan Burmistrz 

- to musi być Gmina Sędziszów. Organem prowadzącym, będzie Gmina Sędziszów. Z tym,  
że w żłobku jest  zatrudnienie na podstawie kodeksu pracy, to żeby mieć świadomość,  
nie karty nauczyciela.  Z wymogów Regionalnego Programu Operacyjnego wynika, że przez 
ten okres jakby trwałości projektu, musi być jako osobna jednostka powołana. Osobna 
jednostka pod nowym jakby kierownikiem. Nie można połączyć w przedszkolach na czas 
trwałości tego projektu. 

Rady P. Jaros 

- czyli organem prowadzącym jest gmina i tak zostanie? 

Pan Burmistrz 

- organem prowadzącym, oczywiście.  

Głosowanie 

13 głosów – za  uchwała Nr VIII/67/2019 

Ad. 5 

Pan Przewodniczący zamknął obrady VIII nadzwyczajnej sesji Rady Miejskiej Sędziszów. 
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Protokołował     Sekretarz     Przewodniczył 


